



أسبوع اللُّغة العربيَّة: عام زايد وبالعربيَّة نُبدِع

Arabic Language Week: Year of Zayed & Creativity in Arabic

Dear Parents

In line with the directives from the Department of Education and Knowledge and towards striving to achieve the UAE objectives of his Highness Sheikh Khalifa Bin Zayed's within the declaration of the Year of Zayed; the Arabic department are keen to take the opportunity in this week to fortify the Reading and the Arabic Language successfully at our school.

The Arabic Language week events has commenced on 15th - 19th April 2018. Good Will Children Private School will implement various activities and programs in cooperation with the wider community to strengthen the Arabic Language within students, teachers and parents at Good Will Children Private School.

Please find the details of our program below and share activities with us to build up our Arabic Language and implant the value and core principles of Arabic in our students.

It is a pleasure for you details of all the competitions and activities held at our school through the school website and Instagram account.

Kind Regards
Head of Arabic Department

السادة أولياء الامور الكرام

تمشيًا مع وزارة التربية والتعليم وسعيًا وراء تحقيق أهداف دولة الإمارات العربية المتحدة وتنفيذًا لتوجيهات صاحب السمو الشيخ خليفة بن زايد حفظه الله لتعزيز القراءة في أسبوعها الرابع ، و صدور أول قانون للقراءة عام 2017 م و عام زايد 2018م تغتنم إدارة مدرسة أطفال الخير وقسم اللُّغة العربيَّة هذه الأيام القلائل؛ لتعزيز القراءة ، وإنعاش اللُّغة العربيَّة لتبقى بكامل إزدهاها وهيبتها

حيث بدأت فعاليات أسبوع اللُّغة العربيَّة من تاريخ 15 إلى 19 أبريل 2018، وقامت المدرسة بتنفيذ أنشطتها وفعاليتها بالتعاون مع بعض فئات المُجتمع لتعزيز اللُّغة العربيَّة في نفوس الطُّلبة والمُعَلِّمين وأولياء الأمور.

الرَّجاء متابعة الفعاليات والأنشطة المرفقة مع هذا الخطاب والمشاركة معنا لإبراز قيمة اللُّغة العربيَّة ، وغرسها في نفوس أبنائنا .

كما يسرنا تزويدكم بفعاليات هذا الأسبوع وأنشطته كاملة على صفحتنا في الانستقرام وموقعنا على الانترنت.

وتفضلوا بقبول فائق التحية والاحترام
رئيس قسم اللُّغة العربيَّة



Arabic Language Week: Year of Zayed & Creativity in Arabic

أسبوع اللُّغة العربيَّة: عام زايد وبالعربيَّة نُبدِّع

أنشطة أسبوع اللُّغة العربيَّة التي ستتم تفعيلها داخل المدرسة
Arabic Language Week activities that will applying at school

Activating free reading and writing skills	تفعيل مهارة القراءة والكتابة الخُرَّة
Theatre show and literacy activities	مسرحيات وأنشطة أدبيَّة
Meetings and interviews	لِقاءات ومُقابلات
Open invitation to express love of Arabic language	دعوة مفتوحة للتعبير عن حبِّ اللُّغة العربيَّة
Exhibitions about the late H.H Sheikh Zayed and My Identity	معارض خاصة باللُّغة العربيَّة والهوية الوطنيَّة والشيخ زايد رحمه الله تعالى .
A seminar on how to preserve the Arabic language	حلقات نقاشيَّة حول كفيَّة الحِفاظ على اللُّغة العربيَّة
Arabic typography workshop	ورش عمل للإبداع بأنواع خطوط اللُّغة العربيَّة
Free drawing for Arabic letters	مرسم حرُّ لحروف اللُّغة العربيَّة
Reading stories competition	مسابقات لقراءة القصص
Puppet theatre in Arabic language from Abu Dhabi Center for care and rehabilitation of people with special needs	مسرح عرائس باللُّغة العربيَّة من قبل مركز أبو ظبي لرعاية وتأهيل ذوي الاحتياجات الخاصَّة .
Competitions to reinforce the Reading and My Identity	مسابقات لتعزيز القراءة والهوية الوطنيَّة .
Inviting Dr.Mohammad Al Hawrani, head of Arabic Department at Al Ain University to recite lecture about the Arabic language important and how we preserve it.	استضافة الدكتور محمد الحوراني رئيس قسم اللُّغة العربيَّة في جامعة العين ليبيِّن لنا أهمية اللُّغة العربيَّة وكفيَّة المحافظة عليها .
All staff will join in Drop everything and Talk in Arabic on hearing notification from one of the student. They have to drop	فقرات بسيطة في أوقات غير محددة بعنوان – أنعشوا لغتي، و اقرأ باسم ربك الذي خلق ؛ لتعزيز أهمية القراءة .



<p>whatever they are doing and needs to talk or converse in Arabic for 10 min</p>	
<p>Reinforce the Arabic language Competitions:</p> <p>The Arabic Mursal: A designated teacher will visit classes every day with a quick grammatical questions and will reward the student that can spontaneously answer within 5 seconds</p> <p>What is that? A competition every day on each Emirate.</p>	<p>مسابقات لتعزيز اللغة العربية :- - مرسال اللغة العربية ؟ يدخل المرسال الفصول الدراسية وي طرح سؤال لكل صف . - ما هذا ؟ مسابقة كل يوم عن إمارة من الإمارات .</p>
<p>Meeting with selected students who will speak about the late Taha Hussen</p>	<p>لقاء مع طالب يتحدث لنا عن اديب اللغة العربية طه حسين رحمه الله .</p>
<p>Activities and exhibition collaborated with parents in the implementation of the Arabic week.</p>	<p>برامج ومعارض ختامية بالتعاون مع أولياء الأمور لأنشطة اللغة العربية .</p>



أسبوع اللُّغة العربيَّة: عام زايد وبالعربيَّة نُبدع
مُسابقات أسبوع اللُّغة العربيَّة التي يمكن للجميع المشاركة بها معلمين ، طلبة ، اولياء امور

Arabic language week: Year of Zayed & Creativity in Arabic

الفئة المستهدفة Representative	اسم المسابقة Name of competition	م
الطلاب Students	مسابقة أفضل لوحة صفية The best canvas competition	1
الطلاب ، المعلمون Students & Teachers	مسابقة الخط العربي Arabic calligraphy competition	2
طلاب ، اولياء امور Parents & Students	مسابقة لغتي تفصح لساني My language bloom my tongue competition	3
جميع أعضاء أسرة المدرسة All Staff	مُسابقة المرسال Arabic Mursal Competition	4
الطلاب ، المعلمون Students & Teachers	مسابقات نحوية Grammatically competition	5
الطلاب Students	مسابقة ما هذا ؟ What is that? (competition)	6
الدعوة مفتوحة Open Day (invitation for all)	التحدث باللغة العربية الفصحى Talking in formal Arabic language	7